
Referat fra Rotarymøte mandag 25.september 2017 

 

President Solveig ønsket velkommen, spesielt til redaktør i Sandefjords Blad, Steinar Ulrichsen, som 

skulle stå for kveldens hovedpost. 

Kveldens jubilant var Tore Audunson. Han fyller år 27.9. 

Thor Asbjørn orienterte deretter om ved-prosjektet og kunne opplyse at det nå er pakket 300 sekker. 

Målet er 450 sekker. Dette gir et godt bidrag til klubbens kasse. 

Presidenten kunne fortelle at klubben har nominert Berit til distriktguvernør for perioden 2020 til 

2021. Det er tre kandidater til stillingen og vi ønsker Berit lykke til! 

Redaktøren i Sandefjords Blad, Steinar Ulrichsen, fikk deretter ordet. Lokalavisa vår er den eldste 

bedriften i byen og deres arkiver kan fortelle om 160 år med byhistorie. 

Steinar orienterte oss om den enorme digitale endringen avisa må følge med i. 

Leseren av avisa har mye større forventninger til avisa enn man hadde tidligere, da det kun kom ut 

papiravis én gang om dagen. I dag har avisa løpende dekning av saker på sine nettsider. Sakene blir 

ikke kun dekket med tekst, men med video, bildeserier, intervjuer etc.etc. 

Han forklarte også hvordan de analyserer lesernes bruk av nettsidene for å utvikle avisen videre. 

Stort sett alle lokalavisene mister papirlesere. De som er gode digitalt gjør det godt. 

Nettlesere er ikke bare unge mennesker. 50 år er snittalderen på nettleseren. 

Klubben ønsker redaktøren og vår lokalavis lykke til videre i deres arbeid som nyhetsformidler for 

Sandefjords befolkning. 

 

Per Havneraas informerte deretter om klubbens sosiale tur m/Color Line tur/retur Kiel. 

Turkomitéen ønsker tilbakemelding fra medlemmene snarest. 

 

Kjell Henry, referent 

 


